
15. PONS 
HALUZICE 21. – 23. 1. 2010 

ZÁVĚRY Z JEDNÁNÍ 
 

SEZNAM ÚČASTNÍKŮ: 
 

JMÉNO MĚSTO BL 

Babirád Vladimír – Dědeček Guru Ždánice 5. 

Bartoň Tomáš - Kuchtík Ostrava 7. 

Boháč Břetislav – Břeťa Český Těšín 12. 

Burda Jan – Tatanka Třebíč 8. 

Dubská Božena Čejč 2. 

Folwarczny Robert - Kosťa Ostrava 6. 

Hankovec Milan – Henky Strakonice 3. 

Hoffmann Karel – Korak Most 7. 

Hrabonec Miroslav – Nemo Kunovice 12. 

Chvíla Josef – Červánek Ždánice 11. 

Jiroušek Zbyněk – Jerry Dubany 9. 

Jiroušková Marie – Maruška Dubany 6. 

Kašpar Rudolf – Pegas Praha 3. (ČBL) 

Lesniak Milan – Barva Kamenka ČBL 

Mainclová Anna Čejč 1. 

Matějíčková Barbora – taMatěj Třebíč 3. 

Muzikant Jiří Ždánice 1. 

Muzikantová Radmila Ždánice 2. 

Pohanková Ludmila - Kolčana Náchod 8. 

Škrovová Iva – Viki Ostrava 9. 

Šmaková Jitka Snovídky 1. 

Šťastný Miloš - Ampér Bučovice 6. 

Vaníček Petr – Matěj Sokolov 5. 

Vyhňáková Andrea Snovídky 1. 

Vykoukal Petr – Vyky  6. 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. zpráva o činnosti Galénova nadačního fondu za rok 2010 
2. aktuální informace o udělování BL a prodeji odznaků v roce 2010 

a. návrh na výrobu „sběratelské série“ 
b. evidence BL po krajích 
c. „profi“ blankety 

3. financování činnosti GNF 
a. informace o veřejné sbírce a její propagaci 
b. další možnosti – změny od loňského roku 



c. financování činnosti udělovatelů BL (pokud bude aktuální) 
4. propagace hnutí a BL 

a. aktualizace a další provoz webu 
b. RVVZ a CVVZ v roce 2011 (propagace BL na těchto akcích a propagace těchto 

akcí prostřednictvím BL) 
c. letáčky 
d. další možnosti propagace 
e. tematické kartičky (Jura Stegbauer) 

5. udělování vyšších stupňů BL 
a. motivace a podněcování udělovatelů (změny od loňska) 

6. výměna zkušeností z terénu 
 
 
ZÁVĚRY Z JEDNÁNÍ: 
1. Zpráva o činnosti Galénova nadačního fondu za rok 2010 
Tatanka přednesl výňatky ze Zprávy o činnosti GNF v roce 2010 včetně informace o 
financování. Nejdůležitější části Zprávy budou obsaženy ve Výroční zprávě GNF, která bude 
uveřejněna na webu www.brezovylistek.cz po schválení závěrky hospodaření za rok 2010. 
V krátké diskusi Tatanka zodpověděl dotazy. 
 
Přehled úkolů ze 14. PONS: 

 

ÚKOL FÁZE PLNĚNÍ POZNÁMKA 
zvýšit cenu odznaku BL na 20,- Kč. V případě navýšení 
výrobní ceny upravit cenu odznaku tak aby prodejní cena 
byla o 5,- Kč vyšší než výrobní. Cenu nášivek neměnit. 

SPLNĚNO  

promyslet možnosti investice do finančních fondů SPLNĚNO SR nebude investovat 
prostředky GNF do fondů 

poskytování dotačního servisu malým organizacím ODLOŽENO SR nemá personální 
kapacitu 

osobní finanční dary – více motivovat dárce PROBÍHÁ je připraven dopis, který 
bude distribuován v rámci 
veřejné sbírky 

veřejná sbírka PROBÍHÁ je připravena k podání na 
magistrát HMP 

DMS jako podpora veřejné sbírky NESPLNĚNO ČEKÁ SE NA POVOLENÍ 
VEŘEJNÉ SBÍRKY 

půjčky na předfinancování ESF a dalších projektů NESPLNĚNO nebylo propagováno – 
v podstatě by to nebyl 
problém 

Tatanka vytvoří desatero pro nové návštěvníky webu NESPLNĚNO  

Barva vytvoří komiks, který bude zveřejněn na webu a 
bude i pro další použití 

SPLNĚNO  

Riki se stává redaktorem webové poradny PROBÍHÁ  

redaktorem webu se stává Ivča   

řízení diskusí na webu se ujímá Kuchtík PROBÍHÁ  

Tatanka a Kuchtík založí fanouškovskou stránku na 
Facebooku 

SPLNĚNO problémy jsou 
s aktualizací – není tam 



moc co dávat 

na základě komiksu vytvoří Barva upoutávku na první 
stranu webu 

NESPLNĚNO  

Barva vytvoří nové propagační bannery NESPLNĚNO  

Kuchtík shromáždí informace o RVVZkách probíhajících 
v roce 2010 a připraví je ke zveřejnění na webech CVVZ a 
BL. 

SPLNĚNO  

Tatanka osloví strážce pyramid, kteří jsou uvedení na webu 
a prověří jejich funkčnost 

SPLNĚNO problém s komunikací 
strážců je obecný 

Tatanka zajistí technickou aktualizaci webové pyramidy – 
cílem je označení zemřelých na celostátní desce cti. Po 
technické aktualizaci zajistí aktualizace Jerry. 

SPLNĚNO  

Jerry před každým PONSem projde pyramidu od 6. Stupně 
výše, aby PONS mohl podnítit udělení vyšších stupňů na 
CVVZ v daném roce 

PROBÍHÁ  

 
USNESENÍ: 
15. PONS bere na vědomí zprávu o činnosti GN – Galénova nadačního fondu za rok 2010 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0 

 
2. Aktuální informace o udělování BL v roce 2010 
Jerry podal zprávu o prodeji odznaků BL a jejich zásobě. Pegas doplnil informaci o výrobě 
olympských stupňů BL a jejich ceně. Dále se řešil „neprodej“ nášivek. V diskusi bylo 
dohodnuto, že nášivky zůstanou na skladě (nebudou se odepisovat) a začnou se více 
propagovat.  
 
USNESENÍ: 
14. PONS bere na vědomí zprávu o udělování BL v roce 2010. 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0 
 
Kolem problematiky sběratelské edice byla vedena dlouhá diskuse. Účastníci 15. PONS 
nebyli, v této citlivé záležitosti, schopni dojít k jednotnému závěru a proto byl tento problém 
vyřazen z programu jednání. 
 
Další diskuse byla vedena kolem rozšíření evidence celostátní pyramidy – desky cti. Bylo 
navrženo, aby pro přehlednost byla evidence doplněna o položku KRAJ a aby bylo možné 
z webu stáhnout tabulky nositelů do Excelu. 
 

USNESENÍ: 
14. PONS doporučuje SR GNF přidat do evidence členění podle krajů a zaktualizovat současnou 
databázi včetně možnosti stažení do Excelu. 

PRO: 19; PROTI: 4; ZDRŽELO SE: 1 
 

V diskusi dále nebyl podpořen návrh na výrobu a prodej udělovacích dekretů. 
 

USNESENÍ: 
14. PONS nedoporučuje SR GNF zajišťovat výrobu a prodej udělovacích dekretů a doporučuje 
dát na web vzory dekretů v tiskové kvalitě. 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0 



 

3. financování činnosti GNF 
Tatanka informoval o stavu příprav veřejné sbírky, která by měla podpořit činnost GNF. 
Je zřízen sbírkový účet a připravena žádost k podání na Magistrát hlavního města Prahy (dle 
sídla GNF). Po schválení žádosti požádáme o zřízení DMS. 
Sbírka by měla začít fungovat začátkem března a DMS později (v závislosti na zasedání 
rozhodujícího orgánu). 
 
USNESENÍ: 
14. PONS doporučuje SR GNF vyvíjet takové aktivity, které povedou k zajištění potřebného 
množství finančních prostředků, které umožní přetvořit nadační fond na nadaci. 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0 
 
4. propagace hnutí a BL 
Tatanka uvedl debatu o propagaci s tím, že se jedná o návaznost na loňskou debatu. 
Propagace BL je stále aktuální téma s cílem seznámit s BL i oddíly, organizace a další 
komunity pracující s mládeží, které o nich dosud neslyšely. 
 

Problematická je situace kolem aktualizací webu. Neobjevují se žádné informace „ze života 
udělovatelů“ a málo je i informací o nositelích vyšších stupňů BL. 
Účastníci PONSu se zavázali, že během roku dodají minimálně dva články. 
Další diskuse byla vedena kolem dalších možností propagace a aktualizace webu. 
 

USNESENÍ: 
14. PONS doporučuje SR GNF zavedení on-line formuláře hlášení změn s možností přidání 
životopisu a fotky 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0 
 

USNESENÍ: 
PONS doporučuje SR GNF do CVVZ 2011 zvážit výrobu roll-up, propagačního letáčku, 
samolepek a „placek“. PONS dále doporučuje s přihlédnutím k finančním prostředkům tyto 
priority: 

1. Letáček 
2. Roll-up 
3. Samolepky 
4. Placky 

PRO: 24; PROTI: 0; ZDŽELO SE: 0 
 

USNESENÍ: 
PONS doporučuje SR GNF projednat s Jiřím Stegbauerem možnosti výroby tematických 
kartiček a pověřuje Viki dalším jednáním. 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDŽELO SE: 0 
 

USNESENÍ: 
PONS doporučuje SR GNF ponechat skupinu BL na FaceBooku. 
Pro: 13, Proti: 3, Zdržel se: 6 
 

 



USNESENÍ: 
PONS doporučuje SR GNF vytvořit prezentaci BL na wikipedii.cz a pověřuje Pegase a Břeťu 
jejím vytvořením (překlad do angličtiny zajistí Kolčava) 
PRO: 24; PROTI: 0; ZDŽELO SE: 0 
 

5. Udělování vyšších stupňů BL 
Účastníci PONS se shodli na několika jménech, která by měla být oceněna vyšším stupněm BL 
a dohodli se na podnícení takových udělení v okolí nositele. Konkrétní jména jsou mimo 
záznam.  

 
6. Výměna zkušeností z terénu 
Probíhala po celou dobu setkání prostřednictvím jednotlivých diskusních příspěvků. 
 

16. PONS 2011 SE KONÁ VE DNECH 20. – 22. 1. 2012 V NÁCHODĚ (organizuje Kolčava)  
 
Zapsali Jerry a Tatanka 


